
 
 
 
Enkel fråga om övergivna cyklar 
 
Gavlegårdarna gör regelbundna utrensningar av övergivna cyklar i sina bostadsområden. Likaså har 
kommunen återkommande utrensningar i stadens offentliga cykelställ, där ”långtidsparkerade” cyklar 
förses med en lapp. 
 
I många kommuner använder man övergivna cyklar i återbruk genom cykelverkstäder i kommunens 
regi, men Gävle kommun har oss veterligen ingen sådan.  
 
Vad händer med de cyklar som omhändertas? 
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